

Title (en)

Slat arrangement in a roller shutter for an opening in a building

Title (de)

Lamellenanordnung in einem Rollladen für einen Gebäudeabschluss

Title (fr)

Lame notamment pour tablier de système de fermeture de bâtiment

Publication

EP 1990501 A2 20081112 (FR)

Application

EP 08305154 A 20080506

Priority

FR 0754897 A 20070507

Abstract (en)

The slat (1) has a mobile part (5) connected to a fixed part (4) by an articulation edge (6), where the slat is moved along a path (C). The path is divided into different short paths. One of the paths controls pivoting of the mobile part with respect to the fixed part from an occulting position to an open position using a pivoting control unit (7). The parts are aligned in same plane in the occulting position. The mobile part is shifted from the plane of the slat in the open position. Another path over the former path permits hooking of the mobile part with following slat (1S).

Abstract (fr)

L'invention concerne une lame (1) pour tablier (2), subdivisée en deux parties fixe (4) et mobile (5), comportant des moyens de commande de pivotement (7) de pivotement de la partie mobile (5) sous l'impulsion d'une autre lame, et mobile, par rapport à une autre lame, selon une course (C). Elle se caractérise en ce que cette dernière se décompose en une première course contribuant au pivotement de la partie mobile (5) par rapport à la partie fixe (4) au travers desdits moyens de commande de pivotement (7), depuis une position d'occultation (9) correspondant à l'alignement des parties mobiles (5) et fixes (4), dans une position ajourée (10) où la partie mobile (5) vient s'écartez du plan de la lame (1) de la partie fixe (4), et en une seconde course, au-delà de la première course, qui permet l'accrochage de la partie mobile (5) d'une lame (1) avec une lame (1S) suivante.

IPC 8 full level

E06B 9/165 (2006.01); **E06B 9/34** (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 9/165 (2013.01); **E06B 9/34** (2013.01)

Citation (applicant)

FR 1106629 A 19551221 - BAUMANN FILS & CIE

Cited by

AU2014277795B1; ITUA20162606A1; EP2551441A1; FR2978484A1; IL261712B1; WO2012143184A1; WO2017009876A1; WO2017183020A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR IT

Designated extension state (EPC)

AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 1990501 A2 20081112; EP 1990501 A3 20100106; EP 1990501 B1 20101110; DE 602008003356 D1 20101223; ES 2356104 T3 20110404;
FR 2916010 A1 20081114

DOCDB simple family (application)

EP 08305154 A 20080506; DE 602008003356 T 20080506; ES 08305154 T 20080506; FR 0754897 A 20070507